



Protokoll

Med Nordvästra Götalands Bordtennisförbund

Team:	Styrelsen
Nummer:	8/2025
Plats:	Teams
Tid:	Tisdag den 25/6 2025 kl.19.00 – 20.40
Närvarande:	Ronny Ferm, Fredrik Wester, Ulrika Lundberg, Karin Gill (adj.), Tomas Geta Andersson, Thomas Andersson, Evelina Josefsson (valb.).
Återbud:	Martina Wennerberg (valb.), Lars-Gunnar Ljungström (valb.),
Ej närvarande:	Benny Johansson, Malin Axelsson.

§ 87 Mötets öppnande

Fredrik öppnade dagens möte.

§ 88 Val av

- a) Val av mötessekreterare.
Karin valdes till sekreterare.
- b) Justerare
Ulrika och Tomas "Geta" valdes till justerare.

§ 89 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

§ 90 Föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes.

§ 91 Ekonomisk rapport

Allt med banken är nu klart så att Malin sköter nu mer all ekonomi. Vi kommer även att byta bokföringssystem igen för att få ett som fungerar utifrån våra krav.

§ 92 Extra förbundsmöte SBTF

Rapport från det extra förbundsmötet där Ronny deltog. Michaela Blomqvist valdes in i SBTFs styrelse vilket var valberedningens förslag.

§ 93 Visa belastningsregister mer sällan

Det beslutas att: Belastningsregister ska visas när man får en roll inom förbundet, i styrelsen, teamen eller liknande samt vid behov, det behöver alltså inte visas årligen för dessa poster. Lägerledare för ungdomar samt personer som regelbundet träffar ungdomar i NVGs regi skall fortfarande visa upp belastningsregistret årligen. **Karin** uppdaterar reglementet.

§ 94 Valberedningen

Det saknas ordförande i valberedningen. Karin skickade ut ett mail till alla föreningar och revisorerna om att vi behöver få in en ordförande, vi har inte nått in något svar på det. **Ulrika** kollar med vår revisor igen för att påminna. Bordlägges tills nästa möte.

§ 95 Ungdomsstyrelse

Team Utveckling jobbar för att öka ungdomarnas röster i distriktet och har funderat över ett ungdomsråd. Tankar lyfts om att få in ungdomarna i olika team snarare än i en egen grupp. Det blir ett mindre ansvar men de får en kännedom om hur det går till och vad man jobbar med inom distriktet. Finns det sedan intresse kan vi starta ett ungdomsråd. **Karin** försöker få kontakt med tilltänkta ungdomar under hösten och kolla av intresse för att vara med i något av Teamen.

§ 96 Delning av Team Tävling/Domare

Team Domare/Tävling önskar att teamet delas igen p.g.a. långa möten och delade intressen. **Det beslutas att:** förslaget går igenom.

Jan-Olof Sundh blir ordförande i Team Domare.

Anders Ersson blir ordförande för Team Tävling.

Representant från Team Domare får möjlighet att adjungeras till styrelsemöten eftersom de inte har någon styrelserepresentant i teamet.

§ 97 Bordlagda frågor

- a) SBTfFs direktiv för 2025
Bordlägges.
- b) Förslag på 5 årsplan budget – Måldokument
Måldokumentet är färdigt och utskickat. Förslag på 5 årsplan finns och tas upp inför nästa budgetarbete.
- c) Fakturering istället för arvodesblankett
Det är ok att fakturera istället för att lämna in en arvodesblankett så länge det inte blir en högre kostnad för NVG.
- d) Onboarding dokument
Det beslutas att: Onboarding dokumentet som ligger uppe som förslag ska användas när det kommer in nya styrelsemedlemmar. Dokumentet kan uppdateras allt eftersom.
- e) Ansvar och roller i styrelsen
Bordlägges
- f) Resa till grand smash Malmö
Det beslutas att: lägga ner frågan p.g.a att det inte kommit fram ett tydligt förslag från arbetsgruppen och att det nu är för sent.

§ 98 Ändra i Generalprogrammet Pingisgalan – Kick off (Ronny)

Det beslutas att: Kick-offen och Pingisgalan byter plats, Pingisgalan flyttar till hösten och Kick-offen hålls under våren. Anledningen är främst att ge styrelsen bättre förutsättningar att komma igång med arbetet efter årsmötet. Ändringen beror också på att SBTfFs årshjul förändrats och säsongen förlängts. Förändringen gäller från och med 2026, vilket innebär att det blir 2 kick-offer säsongen 25/26. Nästa Pingisgalan blir av till hösten 2026.

§ 99 Frågor från Team Tävling

- a) DM (Individuella). Vi har fortsatt ingen arrangör.
Vedum ser över om de har möjlighet att arrangera DM.
- b) Hur hantera Lag DM kontra Ind. DM vid ev. ersättning
Det beslutas att: Individuella DM arrangörer kan söka ett arrangörsbidrag på max 5000kr om de inte uppkommer till en vinst på 20.000 kr (inkluderar ej kioskintäkter). Intäkter och utgifter skall redovisas för att kunna söka bidraget.
Arrangör av Lag DM får 5000 kr i arrangörsbidrag pga att det är svårt att få en ekonomisk hållbarhet i arrangemanget.

§ 100 Övriga frågor

- a. Buffertförslag
Att det alltid ska finnas en viss summa som buffert på distriktets konto som inte får understigas utan styrelsebeslut. **Ronny** ska lägga fram ett konkret förslag till nästa styrelsemöte.

- b. Karin informerar om att vi har fått en ny SISU-konsulent, Åsa Karlsson.

§ 101 Nästa möte

Fredrik meddelar att vi tar uppehåll över sommaren och återkommer med datum och tid för nästa möte.

§ 102 Avslutning

Fredrik avslutar mötet kl. 20.40 och önskar alla en fin sommar.

Vid protokollet

Karin

Justeras

Tomas

Ordförande

Fredrik

Justeras

Ulrika